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Píšem Vám s prosbou o pomoc, pretože verím, že spravodlivosť a slušnosť musia 

zvíťaziť. A ja už nevládzem bojovať.  

Koncom marca ma pán starosta ako riaditeľa zavolal na obecný úrad, aby ma 

informoval, že kvôli súčasnej situácii dôjde k poklesu finančných prostriedkov 

obce. Nariadil mi, že už za marec mám vyplatiť vychovávateľkám iba 60 % platu, 

pretože, podľa neho, nič nerobia. Uistil som ho, že vychovávateľky pracujú, robia 

dištančné vzdelávanie, upozornil som, že táto výška náhrady platu je možná iba po 

dohode s odborovou organizáciou. Napriek tomu mi oznámil, že nám bude krátiť 

finančné prostriedky každý mesiac o 30 %. Nariadil mi, aby som zabezpečil 

zriadenie karanténnych miestností v triedach školy a prevádzku školskej kuchyne. 

Na to som namietal, že je to v rozpore s usmernením hlavného hygienika, čo však 

neakceptoval, iba sa vyjadril, že som jeho podriadený a budem poslúchať.  

V školskej kuchyni sme naozaj varili, napriek rozporu s opatreniami ÚVZ. Oslovil 

som RÚVZ, na základe toho sa mi pán starosta vyhrážal pokutou do výšky 20 000 

€ za šírenie poplašnej správy!  

Pán starosta svoje hrozby splnil, v mesiacoch apríl a máj nám neposlal dostatok 

finančných prostriedkov na mzdy a odvody našim zamestnancom v ŠKD a ŠJ. 

Prostriedky krátil bezdôvodne o 30 %! Bez toho, aby nám niečo písomne oznámil. 

Obrátil som sa o pomoc na právnika, ktorý napísal pánovi starostovi list, v ktorom 

ho požiadal o stretnutie a odôvodnenie jeho krokov smerom k škole. Mali sme 

záujem všetko urovnať a vyriešiť vzniknutú situáciu bez zbytočných konfliktov.  

Pán starosta na list reagoval zvláštnym spôsobom. Napísal predsedovi našej ZO OZ 

PŠaV žiadosť o prerokovanie odobratia osobného príplatku riaditeľovi školy, ktorý 

je konfliktný a neplní pokyny obce...  

Pán starosta v týchto dňoch navrhol zmenu všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým znižuje finančné prostriedky na originálne kompetencie v takej miere, že 

to znamená likvidáciu školského klubu detí. Žiadne argumenty, stanoviská či 

usmernenia pána starostu nezaujímajú, on je zákon. Čo dodať... 

Pracujem v škole tri desaťročia, som tretie funkčné obdobie vo funkcii. Nikdy, 

naozaj nikdy som nezažil takéto porušovanie legislatívy a takúto aroganciu. 

Veľmi pekne Vám ďakujem za vypočutie, aj za Vašu snahu o pomoc. Napriek tomu 

všetkému stále dúfam, že nám niekto pomôže a opäť budú prioritou naše deti, ich 

vzdelanie a budúcnosť.  



 

A my sa pýtame: 

Je toto riadenie škôl naozaj odborné a v súlade s dobrými mravmi? 

Ako má škola zabezpečiť plnenie minimálnych platových nárokov zamestnancov pri 

takomto znižovaní dotácií? 

Prečo tento starosta nechce vrátiť financovanie zamestnancov školského klubu 

detí a školskej kuchyne do kompetencie štátu? 

Prečo dovolíme starostovi takéto zaobchádzanie s človekom, nehovoriac o tom, že 

ide o človeka, ktorý vychováva a vzdeláva budúcu generáciu? 


